

Referat fra Helios bestyrelsesmøde d. 6. november 2023.

Indkaldte: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Annette Christiansen, Oliver Streich. **Suppleant** Flemming Helsted.

Afbud: Annette, Oliver, Peter,

Ordstyrer: Lars

Referent: Hanne

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d.				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
2.	Soze og samarbejdet	JE NTC	Status fra SU-møde + beslutning		Der bliver lavet et tillæg til forpagter kontrakten, hvor vi dispenserer omkring inventar med det nuværende inventar, som vi godkender. Når salen skal bruges, skal der være ryddet på og omkring arbejdsbordet. Tillægget skal underskrives af os og Nathan.
4.	Mørklægningsgardiner i mødelokalet		Bilag med tilbud Fondsansøgning?		Vi sender tilbuddet videre til Anne-Mette, som søger fonde til dette.
5.	Mødelokalet antal?	NTC	erf. fra Beatles arr, der kan kun være 75!		Hvad betyder det for vores ansøgning om at få godkendt antal i mødelokalet til 75 i stedet for 100? Lars tager den op med Britt.
6.	Fra tovholder mødet		Gløg inden jul? Henstilling om at aktive køber billet på nettet?		Ja til gløgg i december, vil Jette stå for det? Hanne skriver til de frivillige, at vi henstiller til, at de frivillige køber billet hjemmefra, hvis de ikke er i biografen med en gruppe. Hanne skriver til billet folkene at de fremadrettet skal scanne medlemskort, ikke med begrundelse i mistillid, men så vi får mulighed for at trække tal ud omkring antal solgte billetformer og bruge til til udvikling/strategi fremadrettet.
7.	Indretning, opfølgning på forslag til backstage osv.	NTC			Indretningen/optimering af kontor, mødelokale og backstage vil løbe op til ca. 20.000 kr. Det er bevilget.
8.	Nyt fra eventgruppen	HH			Der er meget lille fremmøde fra Campus Faaborgs opstartede

					<p>filmklub, men det skal måske have chancen foråret med, hvis de selv tror på det!</p> <p>Vi har sagt ja tak til at streame esport finalen i store sal og lave et event sammen med esports klubben d. 26. november.</p>
9.	orientering om Michael Ruby	LK			<p>Skal vi have en platform der fortæller hvem vi er? Michael Ruby har arbejdet med branding og kunne evt. være interessant. Vi vil gerne møde ham. Vi inviterer ham d. 5. december.</p>
10.	Tæppe for tæppe fra	LK			<p>Dette afprøves, når Nils, Johnny og Henrik har udviklet projektet.</p>
11.	Test af film	LK			<p>Kan vi blive testbiograf for nogle ikke færdige film?</p> <p>Hanne tager det op med Maja, FF</p> <p>Kan der laves en lille trailer med intro fra en skuespiller/instruktør som i filmen Rosa. (kunne det evt. indgå i FF's aftaler/koncept?)</p>
12.	Kort referat fra vores visions søndag				<p>Under bestyrelsesmøder er der lavet en mappe, der hedder vision og strategi, hvor det materiale som vi arbejdede med i søndags ligger. Vi skal have lagt en strategi omkring hvordan resten af huset inddrages.</p>
13.	Evt.	<p>HHH</p> <p>HH</p> <p>LK</p> <p>JE</p>	<p>Tablet i operatørrum skal udskiftes</p> <p>Størrelsen på kontingentet for 2024?</p> <p>Annette vil gerne aflastes på regnskabsposten fra 1. januar.</p> <p>Har indkøbt UPS til operatørrummet 3 nye minipc'er til skærmerne og en mixer til møderummet.</p> <p>Mors biograf laver en hel filmdag med mad pauser for de frivillige</p>		<p>Det er bevilget.</p> <p>Den fastholdes på 100 kr.</p> <p>Hanne og Lars arbejder videre med Annettes udmelding.</p> <p>Til inspiration.</p>

Næste møde: 5. december.